
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 422

Vil ministeren redegøre for, hvorfor departementet undlod at informere den daværende

minister om teledata-sagen i tiden mellem den 4. juni 2019 og den 17. juni 2019? Spørgs-

målet skal ses i lyset af, at chefen for NEA på et møde med afdelingschefer fra departe-

mentet den 4. juni 2019 oplyste, at Rigspolitiet og Rigsadvokaten på et ordinært møde

den 6. juni 2019 i kontaktudvalget mellem Advokatrådet, Landsforeningen af Forsvarsad-

vokater og Rigsadvokaten ville inddrage forsvarsadvokaterne i tilrettelæggelsen af den

manuelle bagudrettede sagsgennemgang, samt at myndighederne var i gang med at ud-

arbejde et presseberedskab, og at det dermed må udledes, at man vurderede, at sagen

var fremskreden og af større alvorlighed? Der henvises til REU alm del - bilag 9.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 9. december 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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